
Zápis z Členské schůze Bytového družstva Otavská 6 konané dne
25.1.2016

     Na  Členské  schůzi  předseda  BD  p.Dvořák  obeznámil  členy  družstva
s problémy týkající se s dodávkou TUV do jednotlivých bytů. Na základě toho
bylo s fy. VITOP předjednána výměna všech uzávěrů TUV a SV na jednotlivé
stupačky,  dále  proběhne  kontrola  v jednotlivých  bytech  zda  není  porušena
cirkulační smyčka a pak se provedou opravy zjištěných nedostatků. Toto bylo
odsouhlaseno jednomyslně. Odsouhlasila se výměna elektronických měřičů na
radiátorech v jednotlivých bytech s elektronickým odečtem.
     Dalším bodem bylo předjednání převodů jednotlivých členských podílů do
osobního vlastnictví  bytů s tím,  že se  musí  sestavit  nové představenstvo pro
fungování SVJ. 
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